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Huddinge är på många sätt en bra kommun att bo och leva i. Samtidigt präglas 
kommunen av ojämlikhet och stora utmaningar som är ett resultat av 
underfinansiering under flera år. I vårt budgetförslag för 2020 prioriterade vi 
istället att satsa på de verksamheter där behoven är som störst – förskolan, skolan, 
äldreomsorgen och en bättre fritid för våra unga. 

Delårsrapporten utgår från GAN:s verksamhetsplan för 2020 och bygger på beslut 
om mål och budget som fattades av kommunfullmäktige förra året. 
Socialdemokraterna hade då andra förslag, som om de hade gått igenom hade gett 
andra ekonomiska förutsättningar. 

Den pågående Coronapandemin påverkar förutsättningarna för nämndens 
verksamhet 2020 och kommunens ekonomi. Därför är det av största vikt att 
nämnden följer utvecklingen och hålls informerad om pandamins konsekvenser så 
att åtgärder kan vidtas som kan mildrar krisen för verksamheterna.

Vi anser att det är bra att förvaltningen under Coronaepedimin klarat övergången 
till digital undervisning på ett bra sätt. Samtidigt är vi väl medvetna om att denna 
nya form av undervisningen reser en rad nya frågor inför kommande termin, som 
vi utgår från att förvaltningen kommer att hantera och informera nämnden om.

Vi ser även med oro på det underskott som nämnden redovisar i delårsrapporten 
och vilka konsekvenser detta får för olika verksamheter. Utöver detta är det 
sannolikt så att kostnaderna för området arbete och försörjning riskerar öka 
dramatiskt som en följd av pandamin. Här krävs att förvaltningen är uppmärksam 
och beredd att snabbt vidta åtgärder så att inte utsatta människor drabbas.
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